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Věc : Někde se stala chyba – odpověď

Dobrý den.

Dovolte, abych tímto způsobem odpověděl na Váš anonymní dopis, který byl vhozen do schránky
MÚ Miletín. V dopise mne sice vyzýváte, že odpovídat nemusím, ale rád bych vše vysvětlil.
Nejdříve k dobré zprávě – výstřižek z novin. Vše, co je v článku napsáno, je pravda. K tomu bych
chtěl jenom dodat, že jsem žádal veřejně občany Miletína o trpělivost z důvodu výluky veřejného
osvětlení v této části Miletína. Možná se někomu bude zdát, že to trvá dlouho a že jsme nebyli
připraveni. Ano, připraveni jsme nebyli, a to z důvodu, že jsme vůbec nevěděli o uložení kabeláže
el.vedení  do  země  v  tomto  roce.  Toto  nebylo  vůbec  plánováno  na  tento  rok,  ale  za  dalších
minimálně pět let. Z tohoto důvodu jsme také rekonstruovali chodník v této ulici. Jakmile jsme se to
dozvěděli, ihned jsme zadali vypracovat projekt na veřejné osvětlení, zažádali o stavební povolení,
vypsali poptávkové řízení, vybrali dodavatele, provedli zemní práce (vybudování patek pro sloupy).
V současné době se pouze čeká na dodání lamp a poté bude veřejné osvětlení zprovozněno. Věřte,
že vše bylo uděláno v rekordních termínech a pokud bychom na to ,, netlačili“, tak by osvětlení bylo
v této ulici nejdříve tak v květnu příštího roku.
Myslím si, že místa, kde se budovaly patky sloupů jsou, značená dostatečně. Na jeden výkop jsem
osobně instalovat blikačku červené barvy, ale nevydržela zde ani hodinu. Nicméně provedeme ještě
zvýšení vyznačení těchto míst. 
A nyní ke hřbitovu. Máte pravdu v tom, že se nesvítilo na hřbitově v pátek dne 2.11.2012. Dovolte,
abych to vysvětlil. Rozsvícení na hřbitově měl na starosti pan Stránský z Dolního Dehtova, který
nám provozuje veřejné osvětlení. Upozorňoval jsem ho a žádal opakovaně několikrát  týden před
dušičkami. Pan Stránský mně to slíbil a já to bral za vyřízenou záležitost. Bohužel se tak nestalo. Na
tomto místě bych chtěl  ještě  jednou poděkovat( poděkoval jsem mu již osobně) starostovi obce
Zdobín panu Zívrovi, který mne telefonicky v pátek dne 2.11.2012 v 17.53 hodin upozornil, že na
hřbitově v Miletíně nefunguje osvětlení. V tu dobu jsem se vracel ze hřbitova v Brandýse nad Orlicí
a Lipnice (mimochodem,  na obou  hřbitovech nemají ani veřejné osvětlení, ani WC, ani nářadí a
pokud se rozhlédnete po hřbitovech v okolí,  tak je to to samé).  Ihned jsem zajel  na hřbitov v
Miletíně, kde jsem nahodil veřejné osvětlení tzv. natvrdo(svítilo se pak i přes den), to bylo v 18.15
hodin. Kdyby nebylo oznámení pana Zívra, zřejmě by se nesvítilo na hřbitově dodnes. Zde bych
jenom poprosil všechny, když je něco, co se Vám nelíbí a ohrožuje to zdraví lidí, prosím ihned mne
informujte na tel.607618022. 
K poznámce, že nefungovalo WC na hřbitově. Nefunguje proto, že vzhledem k tomu, že začalo pár
dní před tím mrznout, vypustili jsme z vodovodního řádu vodu, tak jako každý rok před tím, než
začne mrznout. Pokud bychom to neudělali, tak by nám vodovodní řád zamrzl a popraskal. Záchody
a rozvod vody po hřbitově tak bude funkční až na jaře, kdy skončí mrazy.
Na závěr bych vám chtěl sdělit, že jsem rád, že si všímáte dění v Miletíně, jenom mne trochu mrzí,
že anonymně.
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